



ALL THE DETAILS • POUR EN SAVOIR PLUS

Newsletter for the members of the Association of Justice Counsel
Bulletin d'information à l'intention des membres de l'Association des juristes de Justice

Vol. 2, No. 14, June 23, 2009

Two public arbitration hearings will take place this week: **Wednesday 24 and Thursday 25** of June 2009, starting at 9:30 am in room 710/711 of the West Tower of the CD Howe Building located at 235 Queen Street, between Kent and Bank Street. Attend for a few minutes or for an hour to support the AJC and show the arbitrators what this case means to you.

Go see the AJC and Treasury Board arbitration briefs [posted on the website](#).

Vol. 2, No. 14, 23 juin 2009

Deux auditions d'arbitrage ouvertes au publique auront lieu cette semaine: **mercredi 24 et jeudi 25** juin 2009 à compter de 9h30, à la pièce 710/711 de la Tour Ouest de l'édifice CD Howe situé au 235 rue Queen, entre les rues Kent et Bank. Venez faire votre tour pour appuyer l'AJJ et montrer aux arbitres que cette cause vous tient à coeur.

Allez voir les documents d'arbitrage de l'AJJ et du Conseil du Trésor [sur le site internet](#).